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教育事務委員會  
Panel on Education 

 
在2016年12月12日會議上  

就議程項目"全港性系統評估檢討的最新進展"通過的議案  
Motions passed under the agenda item  

"Latest development on the review of the Territory-wide System Assessment"  
at the meeting on 12 December 2016 

 
 
議案措辭 
 

鑒於不少家長和教師十分關注小學生的身心健康，並對小
學三年級全港性系統評估 (TSA)在試行研究計劃完結後是
否真正能回復「低風險、不操練」的政策原意，消除對學
生的學習壓力，存有極大疑慮，本委員會促請政府切實回
應社會人士的訴求，不應接納在明年全面恢復推行小三 
TSA的建議。 
 
 
(葉建源議員動議) 

 
 
 
Wording of the Motion 
 

(Translation) 
 

That, as many parents and teachers are gravely concerned about 
the physical and mental health of primary school students and 
have serious doubt towards whether the Primary 3 Territory-wide 
System Assessment ("P3 TSA") can, upon the completion of the 
Tryout Study, genuinely return to its "low-stakes, no drilling" 
policy intent and alleviate the learning pressure of students, this 
Panel urges the Government to give a concrete response to the 
aspirations of the community by not accepting the 
recommendation to fully resume the implementation of P3 TSA 
next year. 

 
 
(Moved by Hon IP Kin-yuen)  

 
 


